
iranvarzeshii

  دوشنبه 29  مرداد 1403   14 صفر 1446   سال بیست و هشتم   شماره 7629    قیمت: 10000 تومان   

خبر و مصاحبهگزارش

 عملکرد درخشان بانوان 
و روند امیدوارکننده دو رشته جدید

کاروان ورزش ایران که با نام »خادم الرضا« عازم سی و سومین 
دوره بازی های المپیک در پاریس شده بود، یکی از بهترین 
نتایج خود در ادوار مختلف حضورش در المپیک را رقم زد 
و با کسب ۱۲ مدال طلا، نقره و برنز پس از المپیک لندن در 
جایگاه دوم قرار گرفت اما از نظر نسبت تعداد ورزشکاران به 
مدال، به موفق ترین دوره تبدیل شد. هر چند در ادوار گذشته 
توانسته بودند سهمیه حضور  بانوان ورزشکار هم  المپیک، 
در المپیک را کسب کنند اما تاکنون سابقه نداشته است که 
دختران ایران بتوانند در یک دوره دو مدال باارزش نقره و برنز 
را به خود اختصاص بدهند. با وجود اینکه ناهید کیانی و مبینا 
نعمت زاده هر دو در تکواندو موفق به کسب مدال شدند اما 
موفقیت بزرگی را برای ورزش ایران رقم زدند تا نشان دهند 
حمایت های همه مسئولان از ورزش بانوان بویژه مقام معظم 
رهبری می تواند چراغ راه آینده برای بهتر شدن شرایط باشد. با 
وجود اینکه تکواندو در ادوار گذشته هم موفقیت های زیادی را 
برای ورزش ایران رقم زده بود اما این بار با مدیریت هادی ساعی 
که خودش پرافتخارترین ورزشکار ایران در المپیک است، یک 
رکورد تاریخی برجا گذاشت و با چهار تکواندوکار به چهار مدال 
دست پیدا کرد. ملی پوشان تکواندوی ایران در شرایطی به 
یک مدال طلا، دو نقره و یک برنز دست پیدا کردند که پیش از 
حضور در فرانسه کمتر کسی تصور ثبت چنین موفقیت بزرگی 
را داشت اما رکورد صددرصدی کسب مدال برای این رشته 
ماندگار شد. گوش شکسته های کاروان ورزش ایران هرچند 
می توانستند مدال های خوشرنگ بیشتری را کسب کنند اما 
مثل همیشه پیام آور شادی برای مردم ایران بودند و با کسب 
۷ مدال کام ورزش را شیرین کردند. هر چند سه مدال نقره در 
کشتی آزاد می توانست رنگ طلا داشته باشد اما همین مدال ها 
هم تکمیل کننده عملکرد درخشان کشتی فرنگی بود که ورزش 
کشور را صاحب دو مدال طلا کرد. کشتی که در سال های اخیر 
زیرساخت های مثال زدنی را برای خود دست و پا کرده است، 
در المپیک پاریس هم همان طور بود که انتظار می رفت و در 
برخی اوزان فراتر از انتظار هم عمل کرد.همچنین شمشیربازی 
و سنگنوردی جزو رشته هایی بودند که با وجود اینکه در المپیک 
پاریس موفق به کسب مدال نشدند اما ورزش کشور را به آینده 
امیدوار کردند که در صورت تداوم مدیریت درست در این دو 

رشته، می توان در دوره آینده به کسب مدال امیدوار بود.

خبر خوب برای آبی ها

آی تی سی اندونگ رسید
دیدیه اندونگ، ستاره گابنی آبی پوشان که سابقه بازی در لیگ 
برتر انگلیس و لوشامپیونه فرانسه را در کارنامه  دارد، بازیکن 
مورد علاقه کادرفنی استقلال در پست هافبک میانی محسوب 
 ITC نشدن  صادر  دلیل  به  نخست  هفته  در  او  می شود. 
نتوانست مقابل شمس آذر به میدان برود.  با این حال، مدیران 
 ITC باشگاه استقلال در روزهای اخیر تلاش زیادی برای صدور
اندونگ انجام دادند. بر این اساس، مجوز بین المللی بازی 
)ITC( هافبک گابنی استقلال صادر شد تا دیدیه اندونگ 
برای همراهی آبی پوشان در هفته دوم لیگ برتر باشگاه های 
ایران مشکلی نداشته باشد.  استقلال در هفته دوم لیگ برتر 

فوتبال باشگاه های ایران به مصاف ملوان می رود.

شرط آبی ها برای بازی در ورزشگاه سردار آزادگان

عالیشاه بعد از تعطیلات فیفادی برمی گردد
اوستون اورونوف به دلیل شرایط بدنی اش و تنها یک جلسه 
تمرین با پرسپولیس قبل از اولین دیدار لیگ، در دیدار 
مقابل ذوب آهن تنها دقایقی نسبتاً کوتاه به میدان آمد اما 
بازیکن ازبکستانی پرسپولیس حالا کاملاً آماده است و از 
شرایط بسیار خوبی بهره می برد به همین دلیل اگر مشکل 
خاصی پیش نیاید حتماً این بازیکن در صورت صلاحدید 
گاریدو از ابتدای بازی با تراکتور به میدان خواهد رفت. جدا 
از این بازیکن تنها مصدوم اردوی پرسپولیس امید عالیشاه 
است بازیکنی که درد انگشت شکسته اش کاملاً برطرف 
شده است به همین دلیل برروی آمادگی جسمانی اش 
زیر نظر پزشک تیم پرسپولیس کار می کند تا  دچار افت 
با بدنساز اختصاصی هم کار  از سوی دیگر  بدنی نشود. 
می کند. در خصوص عالیشاه به نظر می رسد این بازیکن 
بعد از هفته سوم و تعطیلاتی که لیگ به دلیل دو بازی تیم 
ملی کشورمان با آن مواجه خواهد شد برای بازی های بعد 
از تعطیلات مهیای بازی خواهد بود و در صورت صلاحدید 
سرمربی اسپانیایی و هر زمانی که این مربی صلاح ببیند 

برای بازی کردن مشکلی نخواهد داشت .

روزهای عجیب اعجوبه برزیلی در الهلال

4 جام در 5 مسابقه برای نیمار
نیمار که خرید بزرگ و پرسروصدای فوتبال عربستان در 
تابستان سال قبل بود، در تیم جدیدش خیلی زود مصدوم 
شد و ماه هاست خانه نشین است. با آنکه پیش بینی می شد 
الهلال با مصدومیت نیمار تضعیف شود اما اصلاً این اتفاق 
رخ نداد و آبی پوشان یک فصل بدون شکست را در فوتبال 
عربستان پشت سر گذاشتند. نکته بسیار جالب درباره 
این بازیکن برزیلی اینکه او تنها در پنج بازی برای الهلال 
به میدان رفته است اما چهار جام با این تیم در کارنامه 
دارد. الهلال در نبود نیمار یک جام دیگر را تجربه کرد. 
آبی پوشان در فینال سوپرجام با نتیجه چهار بر یک النصر 

را در هم کوبیدند و مقتدرانه قهرمان شدند.

درخواست رافینیا از فلیک

می توانم مهاجم نوک باشم!
تیم فوتبال بارسلونا در هفته نخست لالیگا میهمان والنسیا 
بود و این بازی را که در اواخر نیمه نخست آن از حریف عقب 
افتاد با دبل روبرت لواندوفسکی، با نتیجه ۱-۲ برد. این اولین 
بازی بارسا تحت نظر هانسی فلیک در لالیگا بود که پایان 
خوشی داشت. یکی از خوب های بارسا در این بازی رافینیا 
بود. او در پایان بازی، توانایی خود در بازی برای بارسلونا در 
نقاط مختلف زمین را به سرمربی آلمانی این تیم یادآوری 
کرد: »من از نقش خودم در بارسا راضی هستم. خُب، بازی 
برای بارسا، تیمی که رقابت در آن بسیار بالاست و بازیکنان 
باکیفیت زیادی دارد، ساده نیست. من سعی می کنم خودم 
را با حضور در تمام پست های فاز تهاجمی وفق دهم. حتی 
می توانم مهاجم نوک باشم و مربی می تواند من را آنجا هم 
ببیند. طبیعی است هر زمان که مربی جدیدی می آید، 
کمی طول می کشد تا هم او و هم بازیکنان با شرایط جدید 
سازگار شوند ولی فکر می کنم همه چیز خوب پیش می رود.«
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 این تاریخ سازی
مرا راضی نمی کند

 هیچ وقت 
بی احترامی نکرده ام

توان برگزاری دیدار دوستانه 
در کشور ثالث را نداریم

مدال نقره برای کریستیانو 
کافی نیست
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شمسایی: منت کسی که 
خداحافظی کرده را نمی کشیم

عصبانیت رونالدو با 
شعار مسی، مسی

عالیشاه بعد از 
تعطیلات فیفادی 

برمی گردد
 کیانی: از هیچ

همه چیز ساختم
عزیزی: همیشه منتقد 
بودم و حرفم را می زنم

دبیر کارگروه استانداردسازی ورزشگاه ها: 

آزادی قطعاً به  لیگ نخبگان می رسد
 داود رفعتـــی دبیـــر کارگـــروه استاندارد ســـازی 
ورزشـــگاه ها دربـــاره آخریـــن وضعیت اســـتادیوم 
آزادی، گفت: تماشـــاگران باید در بازی های لیگ 
برتر حضور داشته باشـــند. هنوز در جریان اینکه 
در چـــه تاریخـــی ورزشـــگاه آزادی آماده می شـــود 
نیســـتم. همواره از روند آماده سازی این ورزشگاه 

بازدید می شـــود، وســـعت کار خیلی بالا اســـت.
وی افـــزود: آزادی یکـــی از ورزشـــگاه های بـــزرگ 
دنیـــا محســـوب می شـــود که بیـــش از ۵۰ ســـال 
از تأســـیس آن می گـــذرد، هنـــوز نقشـــه ای از این 

ورزشـــگاه در اختیـــار ما نیســـت. با این تفاســـیر 
هر جایـــی از این ورزشـــگاه را بخواهند بازســـازی 
کننـــد به یک مشـــکل جدیـــد برخـــورد می کنند. 
وسعت بازســـازی ورزشـــگاه آزادی بالا خواهد بود 
و قطعـــاً زمان زیادی بـــرای این کار نیاز اســـت. با 
این حال ۲۴ ســـاعته روی این پـــروژه کار می کنند 
و بیـــش از این نمی شـــود ســـرعت کار را بالا برد. 
امیـــدوارم که زودتر این بازســـازی به پایان برســـد 
و ورزشـــگاه آزادی در چرخه مسابقات قرار بگیرد.

 رفعتـــی در رابطه با قرعه کشـــی لیـــگ نخبگان و 

حضور النصر عربســـتان در تهران و دیگر تیم های 
آسیایی اظهار داشـــت: قطعاً ورزشگاه آزادی برای 
میزبانی از لیگ نخبگان آســـیا آماده می شـــود. ما 
قصـــد داریم ورزشـــگاه تختـــی را نیـــز بین المللی 
کنیم.  وی در رابطه با ورزشـــگاه میزبان استقلال 
در هفته دوم لیگ برتر گفت: ســـازمان لیگ باید 
اعـــلام کند که بازی اســـتقلال و ملـــوان در کدام 
ورزشـــگاه برگزار خواهد شـــد. شـــرایط استادیوم 
شـــهدای شـــهرقدس ایده آل نیســـت، اما خوب 
اســـت.  رفعتی در رابطه با صحبت های ســـرمربی 

هـــوادار در رابطـــه بـــا وضعیـــت چمن ورزشـــگاه 
شـــهدای شـــهرقدس، خاطر نشـــان کـــرد: حتماً 
وضعیـــت چمن خوب بوده که ناظـــر بازی، اجازه 
برگـــزاری دیـــدار را داده اســـت. داور و ناظر بازی 
تصمیـــم می گیرنـــد که چمن ورزشـــگاه مناســـب 
بازی اســـت یا خیـــر.  وی در مورد ورزشـــگاه تختی 
نیز بیان کرد: چمن ورزشـــگاه تختی ۱۷ شـــهریور 
آماده خواهد شـــد. این اســـتادیوم برای میزبانی 
از بازی هـــای لیگ برتر و بعـــد از آن دیدارهای تیم 

ملی، آماده خواهد شـــد.

مهرداد علی قارداشی، رئیس فدراسیون تنیس روی 
میز در گفت وگویی راجع به عملکرد کاروان تنیس روی 
میز ایران در المپیک ۲۰۲۴ پاریس صحبت کرد. او در 
خصوص عملکرد نمایندگان کشورمان گفت: »پس از 
پایان مسابقات المپیک، ارتقای رنکینگ بچه ها نشان 
داد که ملی پوشان ما با حضور در المپیک کار بزرگی 
کردند. انتظارات ما از ملی پوشان بیشتر شده است و 
دیگر این انتظارات صرف گرفتن سهمیه و ارتقای رنکینگ 
نیست و باید تلاش کنیم به مراحل پایانی جدول صعود 

کنیم. هرچند کسب مدال در المپیک کار بسیار سختی 
است. اگر در ۸۰ سال گذشته این موضوع اتفاق نیفتاده 
چون بسیار دشوار است. امیدوارم بچه ها بتوانند در 
دور بعد بازی ها به مراحل پایانی المپیک صعود کنند.« 
قارداشی همچنین از میزبانی پاریس در این دوره انتقاد 
کرد و گفت: »از شرایط میزبانی راضی نبودیم. هرچند 
باید درباره مساعد بودن شرایط میزبانی از ورزشکاران و 
مربیان پرسید اما من هم در آنجا بودم و محل اسکان 
ورزشکاران گرم بود. ورزشکارانی که به عنوان نخبه دنیا 

در چنین مسابقه مهم و حساسی شرکت می کنند باید 
حداقل بتوانند دمای اتاق خود را تنظیم کنند. متأسفانه 
دمای اتاق ها زیاد بود. حتی باید از منبع آب در لیوان 
مضیقه  در  را  ورزشکار  یک  اینگونه  و  می ریختیم  آب 
قرار می دادند. در حالی که باید بطری آب معدنی به 
اندازه کافی باشد و حتی مربی هم بتواند استفاده کند. 
هرچند حضور تماشاگران در بالاترین سطح بود و خیلی 
حمایت پرشوری داشتند. همواره سالن تنیس روی میز 

پر از تماشاگر بود.«

پیشنهاد بزرگ به هالند و رودری

دستمزد هنگفت دو ستاره سیتی

اتحادیه جهانی کشتی به حسن یزدانی: متفاوت هستی؛ قوی برگرداسنوکربازان ایران در رقابت های گرند پریکس

واکنش  رسانه های فرانسوی به خرید جدید سپاهان

ماجراجویی جدید انزونزی در نصف جهان
هالنـــد  ماننـــد  ســـتاره هایی  درخشـــش 
در خـــط حملـــه و رودری در خـــط میانـــی 
اصلـــی  دلایـــل  از  یکـــی  منچسترســـیتی 
و  نگلیـــس  ا ر  د نهـــا  آ ی  فقیت هـــا مو
در  قهرمانـــی  عنـــوان  کســـب  همچنیـــن 
رقابت هـــای لیـــگ قهرمانـــان اروپـــا بوده 
اســـت و حالا به نظر می رســـد کـــه مدیران 
ایـــن باشـــگاه قصـــد دارنـــد دســـتمزد این 
دو ســـتاره را بـــرای مقابله بـــا حریفانی که 
 بـــه دنبـــال جـــذب آنهـــا هســـتند افزایش

 دهند. 
هـــم  حاضـــر  درحـــال  بازیکـــن  دو  ایـــن 
یکـــی از بالاتریـــن دســـتمزدها را در بیـــن 
بازیکنـــان حاضـــر در رقابت هـــای لیـــگ 
و  می کننـــد  فـــت  یا ر د نگلیـــس  ا برتـــر 
هنـــوز ســـه ســـال از قـــرارداد فعلـــی آنها با 
ســـیتی باقـــی مانـــده اســـت اما شـــایعاتی 

کـــه درباره پیشـــنهادهای رســـیده بـــه آنها 
خصوصاً از ســـوی باشـــگاه های عربستانی 
منتشـــر شـــده باعث شده اســـت، مدیران 
 ســـیتی بـــه فکـــر افزایـــش دستمزدشـــان 

باشند. 
روزنامه میرر خبر داده اســـت که مذاکرات 
بـــا مدیـــر برنامه ایـــن دو بازیکـــن از مدتی 

قبل آغاز شـــده است. 
هالنـــد درحـــال حاضـــر ۳۷۵هـــزار پونـــد 
ســـیتی  مـــا  ا رد  ا د ســـتمزد  د هفتـــه  ر  د
قصـــد دارد ایـــن مبلغ را تـــا ۵۰۰هـــزار پوند 
افزایـــش دهـــد و رودری هـــم پیشـــنهادی 
بـــرای تقریبـــاً دوبرابر شـــدن دســـتمزدش 
دریافت کـــرده که بســـیار جذاب اســـت و 
شـــاید تضمین کننـــده ادامـــه حضـــور آنها 
 در ورزشـــگاه اتحـــاد در چنـــد ســـال آینده 

باشد.

حسین وفایی و امیر سرخوش در مرحله اصلی 
اسنوکر گرند پریکس ۲۰۲۴ به مصاف حریفانی 
از ولز و چین می روند. مرحله اصلی مسابقات 
اسنوکر گرند پریکس ۲۰۲۴ تا ۴ شهریور در شهر 
ژیان کشور چین برگزار می شود. حسین وفایی 
و امیر سرخوش نمایندگان سرشناس اسنوکر در 
بخش مقدماتی موفق شدند با برتری در مقابل 

اصلی  مرحله  در  حضور  جواز  خود  حریفان 
رقابت ها را کسب کنند. حسین وفایی با دیلن 
امری به رقابت می پردازد. سرخوش در صورت 
پیروزی با برنده مسابقه تام فورد و کونگ شنزی 
دیدار می کند و حریف حسین وفایی از دل چهار 
رقابت دیگر بیرون می آید و احتمالاً با ژانگ اندا 

روبه رو می شود.

اتحادیه جهانی کشتی برای بازگشت دوباره حسن 
یزدانی به دنیای قهرمانی پیام داد. مصدومیت 
حسن یزدانی در فینال بازی های المپیک شاید 
نشانه ای برای خداحافظی او از دنیای قهرمانی 
بود اما خودش یک روز بعد از مصدومیتش پیامی 
را در فضای مجازی منتشر کرد و از تصمیمش برای 
بازگشت به کشتی خبر داد. بعد از این اتفاق، 

از حسن یزدانی  اتحادیه جهانی کشتی کلیپی 
دارنده ۱۰ مدال کشتی آزاد جهان و المپیک را روی 
سایت خود منتشر کرد و از این قهرمان پرآوازه 
خواست؛ زود به میادین کشتی برگردد. در ادامه 
این کلیپ که در اینستاگرام هم پست شده؛ آمده 
است: »حسن یزدانی متفاوت ساخته شده است، 

قوی تر برگرد قهرمان.«

ملی  تیم  پیشین  بازیکن  ونزی  انز استیون 
فوتبال فرانسه جهت انجام مراحل تست های 
وارد  سپاهان  با  قرارداد  امضای  و  پزشکی 
ایران شده است و پس از انجام معاینات در 
ایفمارک رسماً به جمع زردپوشان اصفهانی 
ی  رسانه ها ر  د خبر  ین  ا  . پیوست هد  ا خو
فرانسوی بازتاب گسترده ای داشت و بسیاری از 
خبرگزاری ها به حضور قهرمان پیشین فوتبال 
۲۰۱۸ واکنش نشان  فرانسه در جام جهانی 
دادند. روزنامه مشهور »اکیپ« در خصوص 
انتقال انزونزی به ایران نوشت: »پس از کاکوتا 
که چند روز پیش به استقلال پیوسته بود، 
انزونزی که با فرانسه قهرمان جام جهانی ۲۰۱۸ 
شده بود به تیم سوم فصل گذشته لیگ برتر 
ایران پیوست.« رسانه »ouest-france« هم 
نوشت: »استیون انزونزی در سن ۳۵ سالگی 
در آستانه پیوستن به باشگاه ایرانی سپاهان 

فرانسه،  از  پس  ترتیب  این  به  و  دارد  قرار 
او  قطر،  و  ترکیه  ایتالیا،  اسپانیا،  انگلیس، 
ماجراجویی خود را در هفتمین کشور مختلف 
ادامه خواهد داد و به برایان دابو که زمانی در 
لیگ فرانسه حضور داشت خواهد پیوست. به 
این ترتیب، پس از برایان دابو، گائل کاکوتا و 
دیدیه اندونگ، انزونزی چهارمین بازیکن لیگ 
ایران است که سابقه بازی در لیگ فرانسه را 

در کارنامه دارد.«
رسانه »football365« نیز اینگونه به خبر 
انزونزی به سپاهان واکنش نشان  پیوستن 
داد: »استیون انزونزی مقصد جدید خود را 
پیدا کرده است. هافبک دفاعی فرانسوی پس 
از یک فصل حضور در ترکیه با قونیه اسپور، 
به عنوان بازیکن آزاد به تیم سپاهان خواهد 
پیوست. او فصل گذشته در ۳۶ بازی به میدان 

رفت و ۴ گل به ثمر رساند.«

افزایش انتظارات رئیس 
فدراسیون از پینگ پنگ بازان

قارداشی: از 
شرایط میزبانی 

راضی نبودیم

دلبری طارمی برای افعی ها
ستایش روزنامه گاتزتا از مهدی در شب تساوی اینتر
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توصیه هایی برای کاهش محرومیت بیرانوند

صدور رأی کمیته وضعیت شاید بعد از تعطیلی لیگ

پایان داستان آلن دلون در ۸۸ سالگی

درگذشت یکی از 
فوتبالی ترین ستارگان سینما

90 درصد ورزشگاه قزوین برای استقلال است

گلایه های تند مهدی  هاشمی نسب

 آقای نکونام 
شفاف بگو چرا من نیستم!

یک نام آشنا واسطه ورود 
 سرمربی اسپانیایی 

به فوتبال ایران 

رد پای داوید ویا 
 در انتقال 

گاریدو

باداموسی 
قید همکاری با 

تبریزی ها را زد

بمب 
تراکتور در 
دقیقه 90 
خنثی شد

خبر خوب برای 
آبی ها

آی تی سی 
اندونگ 
رسید
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